
BANDED SHADESINSTALLATION INSTRUCTIONS
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1. Install the Brackets

Automation: Prior to installation, pair the shade to the remote control using the programming instructions that are included with the remote control.  
See additional safety instructions below.
Cordless Lift: Do not remove lock pin until the shade is installed. Please see instructions for Cordless Lift detailed below. 

Important: Make sure the mounting surface is level. Brackets must be in line and level for shade to operate properly. 

Inside Mount IB: 
- Measure 2 ½” inward from each side of the window frame.
-  Using the screws provided, install the brackets leveled and aligned  

to each other.  
-  If applicable, evenly space out additional brackets between the  

brackets on both ends.
- See “IB” image above.
 

Outside Mount OB: 
- Center the shade over the window opening at the desired height & width. 
-  Mark the location of the “Desired Cassette end mark” on both ends of  

the cassette.  
-  Measure 2 ½” inward from the “Desired Cassette end marks” for the 

location of the brackets.  If applicable, evenly space out the additional 
brackets between the brackets on both ends.

-  Using the screws provided, install the brackets leveled and aligned to 
each other.  

- See “OB” image above.

2. Attach the Shade
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3. Removal of Shade (Only if Necessary)
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Cordless Lift - Lock pin 
Note: Illustration shown without a Cassette for clarity.
Important: Do not pull the lock pin until shade is securely assembled onto 
the brackets. Keep the lock pin in a safe place after it has been removed from 
the installed shade. The lock pin will be needed again if the shade needs to 
be removed. 

With the shade installed and prior to operating, remove the lock pin by pulling 
it downward. 

If the shade needs to be removed, raise the shade and insert the lock pin 
back into the shade prior to removing the shade from the installation 
brackets; before Step 1 on the Removal of Shade instructions above.

After Installing the Shade Before Removing the Shade

Additional Instructions for Specific Operating Systems & Options

Important: Magnetic hold-down is available for outside mount (OB) and for 
all operating systems. The magnets will be pre-installed onto the bottom rail. 
The round catch plate will be provided.

Lower the shade to align the magnet with the location for the catch.  Once 
location has been identified, mark the position of the catch onto the wall by 
pressing the screw into the wall.  Raise the shade and install the catch plate 
to the marking made and with the screw provided.

Install Magnetic Hold-Down Brackets

INSTALLATION INSTRUCTIONS
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INSTALLATION INSTRUCTIONS

Child SafetyInstall Standard Hold Down Brackets
Young children can be STRANGLED in cord loops and in the loop above 
the cord stop. Always keep cords out of children’s reach.

 ■ Move cribs, playpens and other furniture away from cords. 
Children can climb furniture to get to cords.

 ■ Do not tie cords together. 
 ■ Make sure cords do not twist together and create a loop.

- Lower the blind until the bottom rail is resting on the window sill. 

-  With the hold-downs attached to the end caps, mark on the mounting sur-

face of the desired bracket locations. 

-  Making sure the brackets are level, install the hold-downs using the two 

screws provided.

Click

OR

Click

When shades are fully lowered and the bottom rail is attached to either hold down brackets,  
detach the bottom rail from the brackets/catches before raising the shade.
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UPDATED SAFETY INSTRUCTIONS FOR AUTOMATED SHADES
Any accessible electrical wire must be less than 22 cm in overall length. Any accessible wires that are a power source for automated shades MUST meet one 
of the following requirements:

Option 1
The accessible electrical wire must be shrouded with a rigid cover so they are unaccessible and cannot be touched when installed. 

Option 2
The accessible electrical wire must be installed by stapling/anchoring it at intervals of less than 22 cm. The staples/anchors should not be removable with a 
mininum of 35 Nm of force. The stapling/anchoring makes the electrical wire unaccessible.

Option 3
A combination of option 1 and option 2; the use of a shroud/rigid cover and stapling/anchoring the electrical wires at intervals of less than 22cm make the 
electrical wire unaccessible.
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STORES À BANDESINSTRUCTIONS D’INSTALLATION

1. Installez les supports
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OB

Important : Assurez-vous que la surface de montage est de niveau. Les supports doivent être alignés et de niveau afin que le store fonctionne correctement.

Montage intérieur (IB)
- Mesurez 2 ½ po vers l’intérieur de chaque côté du cadre de la fenêtre.
- À l’aide des vis fournies, installez les supports en les mettant à niveau et 
en les alignant l’un sur l’autre.
- Le cas échéant, espacer uniformément les supports supplémentaires 
entre les supports aux deux extrémités.
- Voir l’illustration IB ci-dessus.

Automatisation : Avant l’installation, couplez le store à la télécommande à l’aide des instructions de programmation fournies avec la télécommande. 
Voir les instructions de sécurité supplémentaires ci-dessous.
Relèvement sans cordon : Ne retirez pas la tige de verrouillage tant que le store n’est pas installé. Veuillez consulter les instructions relatives au 
relèvement sans cordon détaillées ci-dessous.

Montage extérieur (OB)
- Centrez le store sur l’ouverture de la fenêtre à la hauteur et à la largeur 
souhaitées.
- Marquez l’emplacement du « repère d’extrémité de la cassette souhaitée » 
sur les deux extrémités de la cassette.
- Mesurez 2 ½ po vers l’intérieur à partir des « repères d’extrémité de la 
cassette souhaitée » pour l’emplacement des supports. Le cas échéant, 
espacez uniformément les supports supplémentaires entre les supports aux 
deux extrémités.
- À l’aide des vis fournies, installez les supports de niveau et alignés l’un par 
rapport à l’autre.
- Voir l’illustration OB ci-dessus.

2. Installez le store
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Relèvement sans cordon - Tige de verouillage 
Remarque : pour plus de clarté, l’illustration est présentée sans cassette.

Important : Ne tirez pas sur la tige de verrouillage tant que le store n’est pas 
correctement installé sur les supports. Conservez la tige de verrouillage en 
lieu sûr une fois qu’elle a été retirée du store installé. La tige de verrouillage 
sera à nouveau nécessaire si le store doit être retiré. Une fois le store installé 
et avant de l’utiliser, retirez la tige de verrouillage en la tirant vers le bas. 

Si le store doit être retiré, levez le store et insérez à nouveau la tige de 

verrouillage dans le store avant de retirer le store des supports d’installation 
; avant l’étape 1 des instructions de retrait du store ci-dessus.

Avant installation du store Avant de retirer le store 
du support

3. Retirez le store (uniquement si nécessaire)

Instructions supplémentaires pour des systèmes de fonctionnement et des options spécifiques

Important : la traverse inférieure doit être déconnectée des supports de 
retenue pour soulever le store. Les aimants seront pré-installés dans la 
traverse inférieure. La rondelle d’accrochage est fournie.

Abaissez le store pour aligner l’aimant sur l’emplacement du verrou. Une 
fois l’emplacement identifié, marquez la position du verrou sur le mur en 
enfonçant la vis dans le mur. Relevez le store et installez la rondelle d’arrêt 
sur le marquage effectué et à l’aide de la vis prévue à cet effet.

Installez les taquets de retenue magnétiques

INSTRUCTIONS D’INSTALLATION
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INSTRUCTIONS D’INSTALLATION

INSTRUCTIONS DE SÉCURITÉ MISES À JOUR POUR LES STORES AUTOMATISÉS

Tout fil électrique accessible doit avoir une longueur totale inférieure à 22 cm. Les fils électriques accessibles qui sont une source d’alimentation d’un store 
automatisé DOIVENT répondre à l’une des exigences suivantes:

Option 1
Le fil électrique accessible doit être recouvert par un couvercle rigide de sorte que le fil soit protégé de manière à ce qu’il ne puisse pas être touché lorsqu’il 
est installé.

Option 2
Le fil électrique accessible doit être installé en l’agrafant/en l’ancrant à des intervalles inférieurs à 22 cm. Les agrafes/ancres ne doivent pas pouvoir être 
retirées avec une force minimale de 35 Nm L’agrafe/l’ancre fait que le fil électrique soit inaccessible.

Option 3
Une combinaison de l’option 1 et l’option 2 ; l’utilisation d’un couvercle rigide et des agrafes/ancres à des intervalles inférieurs à 22 cm fait que le fil électrique 
soit inaccessible. 
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Installez les taquets de retenue standard
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- Abaissez le store jusqu’à ce que la traverse inférieure repose sur le rebord 

de la fenêtre. 

- Une fois les taquettes attachées aux capuchons d’extrémité, marquez sur 

la surface de montage l’emplacement des supports souhaités. 

- En veillant à ce que les supports soient de niveau, installez les taquets à 

l’aide des deux vis fournies.

Lorsque les stores sont complètement abaissés et que la traverse inférieure est fixée à l’un ou l’autre des taquets de retenue,
détachez la traverse inférieure des taquets avant de relever le store, 


